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Júnové mestské 
zastupiteľstvo

Amos 
sympaťák učí 
v ZŠ Gorazdova

Mestská knižnica: 
Celé Slovensko 
číta deťom

Bánovskí 
karatisti priniesli 
z majstrovstiev 
Slovenska 
osem medailí

Duklianska 
opäť úspešná

Rozhovor: 
Plány a vízie 
nového vedenia 
Bánovského 
hokejového 
klubu

„Megaturnaj“ 
v zápasení, 
prišiel aj Lohyňa

Festivalom Tu žijem sme oslávili
790. výročie prvej písomnej zmienky mesta
a zahájili Kultúrne leto 2022

Piatok 24. júna 2022 bol 
pre naše mesto výnimočný 
deň. Po  dvoch rokoch sa 
opäť konal tradičný festi-
val živej kultúry Tu žijem. 
Tento rok bol festival ešte 
významnejší, nakoľko bol 
spojený aj s oslavami 790. 
výročia prvej písomnej 
zmienky mesta. Na  sláv-
nostnom mestskom za-
stupiteľstve, ktoré sa ko-
nalo pri tejto príležitosti 
v  Mestskom kultúrnom 
stredisku, primátorka Ru-
dolfa Novotná spolu s po-
slancami mestského zastu-
piteľstva ocenili titulom 
Čestný občan Bánoviec nad 
Bebravou štyri význam-
né osobnosti. Titul získali 
rodáci z  Bánoviec, ktorí 

sa tu narodili, vyrastali 
a študovali, a ktorí na zá-
klade svetovo uznávaných 
výsledkov dosiahnutých 
svojou dlhoročnou prácou 
v oblasti vedy, prispeli k ší-

reniu dobrého mena nášho 
mesta. Čestný titul získali
prof. Dr. Ing. Anton Fojtík, 
CSc., prof. Ing. Štefan Ba-
láž, DrSc., prof. RNDr. Ja-
romír Pastorek, DrSc.
a prof. Ing. Jozef Gašparík, 
PhD. Ich podrobné životo-
pisy vám prinesieme v ďal-
ších vydaniach Bánovských 
novín. Profesorom prišli 
gratulovať aj podpredse-
da TSK, primátor Nového 
Mesta nad Váhom Ing.  Jo-
zef Trstenský a  primátor 
družobného mesta z Poľska 
- Lubliniec Mgr.  Edward 
Maniura. Hymnu a  znelku 
mesta zaspieval Spevácky 
zbor ZUŠ D. Kardoša.

Po udelení čestného ob-
čianstva a  ukončení sláv-

nostného mestského zastu-
piteľstva sa všetci presunuli 
do  ZUŠ DK, kde bola pri-
pravená vernisáž výstavy 
Hudba, socha, sídlisko. Ná-
sledne sa tu konalo udeľo-

vanie Cien primátorky Bá-
noviec nad Bebravou, ktoré 
bolo popretkávané hudob-

nými vystúpeniami v rám-
ci Galakoncertu – akadémia, 
ktorý si pripravili žiaci a pe-
dagógovia ZUŠ DK. Cena 
primátorky mesta Bánovce 
nad Bebravou bola udelená 

Ing. Vladimírovi Matúšovi
za príkladnú prácu predse-
du Fotoklubu ROKOŠ pri 
príležitosti 25. výročia jeho 
založenia. Plk. Mgr. Milo-
šovi Šagátovi k životnému 
jubileu 55 rokov, za príklad-
nú prácu vo funkcii riadi-
teľa OR Policajného zbo-
ru Bánovce nad Bebravou 
a rozvoj futbalového športu 
v meste. Ing. Jánovi Holič-
kovi k životnému jubileu 75 
rokov a za aktívnu prácu vo 
funkcii oblastného predsedu 
SZPB. Ing. Jozefovi Krajčo-

vičovi k životnému jubileu 
65 rokov a  za  reprezentá-
ciu mesta a šírenie dobrého 
mena v  zahraničí. Petrovi 
Bežákovi za  reprezentáciu 
mesta Bánovce nad Bebra-
vou a  získanie titulu maj-
stra Európy a sveta v karate. 
Janke Buchelovej za prípra-
vu a  realizáciu spoločného 
šampionátu Majstrovstiev 

Slovenskej a Českej republi-
ky v cestnej cyklistike. Anne 
Sikelovej k  životnému ju-
bileu 75 rokov a  za  prácu 

predsedníčky Okresnej rady 
SZZP v meste Bánovce nad 
Bebravou. Slávke Zámeč-
níkovej – za umelecké pô-
sobenie a  šírenie dobrého 
mena v  zahraničí. Ľubo-
slavovi Ježovi k životnému 
jubileu 75 rokov a za dlho-
ročnú publicistickú prácu 
a  športovú reprezentáciu 

790. 
výročie prvej písomnej 

zmienky mesta 

Bánovce
nad Bebravou

Čestní občania mesta s  primátorkou Rudolfou Novotnou. Zľava: Jaromír Pastorek, 
Jozef Gašparík, Anton Fojtík a Štefan Baláž

Ocenení Cenou primátorky Bánoviec nad Bebravou  Foto: D. Čaniga

Ocenení Ľ. Ježo a R. No-
votná  Foto: D. Čaniga

Pokračovanie na 2. strane >>
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Rekonštrukcia panelovej 
cesty I/9 v úseku Chocholná 
- Velčice - Mníchova Lehota 
bola spustená za prítomnosti 
ministra dopravy a  výstav-
by SR, zástupcov Slovenskej 
správy ciest a zhotoviteľa, ale 
aj dotknutých samospráv. Pri-
niesť má nielen väčší komfort 
cestovania, ale aj bezpečnosť 
cestnej premávky. „Dlhé roky 
cestujúca verejnosť, ale aj oby-
vatelia okolitých obcí a kraj-
ského mesta Trenčín čakali 
na tento deň, tá príprava na-
ozaj nebola jednoduchá,“ zdô-
raznil predseda TSK Jaroslav 
Baška. Rekonštrukcia približ-
ne 7,5 km dlhej cesty by mala 
stáť viac ako 16,5 mil. eur, 
financovaná bude primárne 
z  Operačného programu 
Integrovaná infraštruktúra. 

„Stavba má byť hotová naj-
neskôr do 31. 12. 2023, to je 
aj termín, kedy potrebujeme 
dočerpať zdroje na tento pro-
jekt,“ povedal minister do-
pravy a výstavby SR Andrej 
Doležal. V  rámci projektu 
prejde komplexnou rekon-
štrukciou 7 mostov. „Dô-
ležité bude správne nastaviť 
obchádzkové trasy, a to predo-
všetkým na budúci rok, kedy 
bude cesta uzatvorená z dôvo-
du rekonštrukcie dvoch most-
ných objektov cez derivačný 
kanál a  rieku Váh. Pretože 
nám do toho vstúpia aj rekon-
štrukcie našich ciest II. triedy 
z eurofondov,“ upozornil tren-
čiansky župan s tým, že pôjde 
o  cesty, po  ktorých by mali 
tieto obchádzkové trasy viesť. 
Plná uzávierka dvoch most-

ných objektov by mala trvať 
6 mesiacov, od marca do sep-
tembra budúceho roka. „Kaž-
dá stavba so sebou prináša aj 
dopravné obmedzenia. Vzhľa-
dom na vyťaženosť tejto cesty 
budú dopravné obmedzenia 
veľké, preto prosím cestujúcu 
verejnosť aj obyvateľov okoli-
tých obcí o strpenie a pochope-
nie,“ doplnil minister. „Musím 
povedať, že tie cesty, a najmä 
cesty I. triedy, za ktoré zodpo-
vedáme, nie sú v dobrom stave. 
Sú v zlom až katastrofálnom 
stave,“ povedal Andrej Dole-
žal. „Je podľa mňa veľmi dô-
ležité naliať do ciest I. triedy 
viac finančných prostriedkov 
zo štátneho rozpočtu, pretože 
sú asi v najhoršom stave a prá-
ve cez tieto cesty prejde najviac 

dopravy,“ dodal predseda 
TSK. Samotnú rekonštrukciu 
by mohli ovplyvniť aj rastúce 
ceny stavebných materiálov, 
minister potvrdil, že v  prí-

pade oprávnenosti predlože-
ných nárokov zo strany dodá-
vateľa je investor pripravený 
navýšiť zmluvnú cenu. 

Lenka Kukučková

Ďalší ročník celonárodnej 
kampane Do práce na bicyk-
li, ďalší prekonaný rekord. 
Od roku 2014 sa každoročne 
zvyšuje počet tímov aj  za-
mestnancov Úradu Trenčian-
skeho samosprávneho kraja 
(TSK) zapojených do  tejto 
populárnej súťaže.

„Tento rok za Trenčiansku 
župu počas kampane Do prá-
ce na  bicykli šliape do  pe-
dálov rekordných 12 tímov 
a 46 zamestnancov. Vážim 

si, že župní zamestnanci jaz-
dia do práce na bicykli nielen 
počas tohto jedného mesiaca, 
ale aj zvyšok roka. Vo veľkej 
miere sú využívané cyklotra-
sy vybudované Trenčian-
skym samosprávnym krajom, 
len počas minulého roka sa 
po cyklotrase vedúcej z Tren-
čína do Nemšovej previezlo 
takmer 231 tisíc cyklistov,“ 
povedal trenčiansky župan 
Jaroslav Baška. Už tradič-
ne spolu s predsedom TSK 
otvoril kampaň aj národ-
ný cyklokoordinátor Peter 
Klučka. „Páči sa mi, že Tren-
čiansky samosprávny kraj od-
štartoval tohtoročnú kampaň 
spojením mladej generácie 
s tou staršou. Práve pre nich 
župa buduje bezpečné cyk-
lotrasy a zároveň im svojou 
aktivitou ide príkladom. 

Heslom tohtoročnej kampa-
ne je Zmenu máme na dosah 
ruky. Neznamená to, že mu-
síme okamžite z áut presad-
núť na bicykle, kolobežky či 
do verejnej osobnej dopravy, 
ale môžeme o tom aspoň za-
čať uvažovať,“ uviedol Kluč-
ka. „Je to moja prvá účasť 
v kampani. Do práce chodím 
na bicykli počas celého roka, 
keďže to mám 5 kilometrov. 
Bicykel považujem za rýchly 
a ekologický spôsob dopravy. 
Odporúčam ľuďom, aby aj 
oni využívali bicykle a odľah-
čili tak motorovú dopravu vo 
svojom okolí,“ povedal cyk-
lokoordinátor TSK Ondrej 
Repka. Matej Plánek

Motoristi sa dočkali, 
zhotoviteľ sa naplno pustil 
do rekonštrukcie panelky

Do práce na bicykli 
jazdí rekordný 
počet župných 
zamestnancov

Aký je Váš názor?: 
Na rastúce ceny tovarov a služieb 

a ako ovplyvnia život obyvateľov kraja
„Zvyšovanie cien tovarov, služieb a energií, ale aj rastúca inflá-

cia, ktorá už presiahla 12 %, sa dotýka všetkých občanov Slovenska. 
Je to jav, ktorý nikto nepredpokladal a my sa s tým musíme vy-
rovnať. Máme len niekoľko možností na riešenie. Teraz sa ukáže, 
ktoré mesto a ktorá župa má aké vedenie a ako promptne dokáže 
reagovať na tento cenový vývoj a zabezpečiť jednotlivé investičné 
akcie, ktoré boli naplánované. Som rád, že Nové Mesto nad Váhom 
patrí medzi tie samosprávy, ktoré majú dostatok finančných zdrojov 
v rezervnom fonde a nemám obavy, že by sme museli obmedzovať 
služby pre občanov.“ Jozef Trstenský, podpredseda TSK 

 a primátor mesta Nové Mesto nad Váhom 
Platená inzercia

mesta. RNDr. Ivanovi Ko-
šíkovi, PhD., HBSc., BSc.
za  úspechy vo vedecko-
-výskumnej práci v oblasti 
medicíny a  šírenie dob-
rého mena v  zahraničí. 
PaedDr. Kataríne Verešo-
vej k životnému jubileu 60 
rokov a za dlhoročné vede-

nie ZUŠ Dezidera Kardoša 
v Bánovciach nad Bebra-
vou. Všetkým oceneným 
srdečne gratulujeme.

V popoludňajších ho-
dinách sa v mestskom par-
ku začal kultúrny program 
festivalu Tu žijem. Pred-
stavili sa tanečné kolek-
tívy z Ars Akademy, CVČ, 

Muzety, či malí tanečníci 
pod názvom Gypsy čoko-
ládky. V hudobnej časti sa 
mestským parkom šírili 
príjemné melódie kapely 
Funny Day pod taktov-
kou Dalibora Duckého. 
Po nich nasledovala kape-
la Creeping Whale, ktorá 
zožala opäť veľký úspech. 
Pre najmenších Mestská 
knižnica Ľ. Štúra spolu 
s Materským centrom An-

jelikovo pripravili zábav-
né aktivity. Novinkou bola 
pikniková zóna, kde pre-
biehala aj beseda o Hrade 
Uhrovec. Bánovskí chlpáči 
predviedli prehliadku naj-

milších „orieškov“ z útul-
ku a  pripravenú mali aj 
bohatú tombolu. Nechý-
bali Bánovskí behúni, 
cyklisti z CTK Viking, čle-
novia Karate klubu Trend 

a Šúľaná. Deti sa mohli už 
tradične povoziť na poní-
koch s Tartaros. Súčasťou 
jarmočnej uličky boli aj 
šikovní ľudoví remeselníci 
z nášho mesta. Parkom sa 
do večerných hodín niesla 
skvelá atmosféra, veď festi-
val Tu žijem opäť predsta-

vil to najlepšie, čo v našom 
meste máme. Zároveň sa 
tešíme, že sa začalo Kul-
túrne leto 2022, ktoré bude 
pokračovať v nedeľu 3. júla 
koncertom kapely Funny 
Fellows.

  Text a foto: 
Lenka Karasová

Dokončenie z 1. strany >>

Festivalom Tu žijem sme oslávili 790. výročie 
prvej písomnej zmienky mesta a zahájili Kultúrne leto 2022

Kapela Funny dayKapela Funny day

Foto: Roman JedinákFoto: Roman Jedinák

Foto: Daniela MuranováFoto: Daniela Muranová

Foto: Roman JedinákFoto: Roman Jedinák
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Na Slovensku je ich zatiaľ pomenej, no Bánovce už svoj blší trh majú
Prvý Bánovský blší trh sa konal 

prvý májový víkend. Koná sa pra-
videlne v sobotu, a to na hlavnom 
ťahu Trenčianska cesta (v areáli 
medzi Gáborom a  Slovnaftom). 
Vstupné je dobrovoľné pre kupu-
júcich aj predávajúcich. Hlavnou 
myšlienkou je vytvoriť tzv. tržni-
cu, kde si ľudia môžu medzi se-
bou navzájom kupovať a predávať 
oblečenie, knihy, hračky, nábytok, 
zberateľské predmety, starožit-
nosti, ale aj ovocie, zeleninu, to čo 
vyrobia, vytvoria, produkty, deko-
rácie a pod. O Bánovskom blšom 
trhu nám viac prezradil organizá-
tor Viliam Makový.

Kto je autorom tohto nápadu, 
a čo je cieľom Bánovského blšieho 

trhu? Bol to môj nápad, ale sám by 
som to nezvládol. Veľmi mi s tým 
pomáha Alicka Botková a mnoho 
iných. Motiváciou bolo hlavne pri-
niesť do nášho mesta niečo nové, čo 
by poslúžilo všetkým ľuďom a dalo 
im priestor na  iný druh obchodu 
(nakupovania, predávania), na aký 
sme zvyknutí. Myšlienka tu už bola 
asi pred rokom, no prvé a hlavné 
kroky k organizácii sme podnik-
li týždeň pred prvým blšákom. 
Viem, že to nejaký čas potrvá, kým 
si ľudia zvyknú na  takúto formu 
obchodovania, ale verím, že to má 
zmysel pre nás všetkých. Časom 
chceme zaviesť kultúrne programy 
a aktivity pre rôzne vekové kategó-
rie… Hlavnou myšlienkou je vy-

tvoriť tzv. tržnicu, kde si môžu ľu-
dia nakúpiť čokoľvek, od zeleniny 
cez oblečenie až po všetko, čo im 
napadne. Konzum a materializmus 
je dnes na  svojom špici, a  preto 
si myslím, že práve takéto “akcie” 
môžu vdýchnuť život už dávno 
zabudnutým veciam odsúdených 
na zánik, a tým prispieť na jednej 
strane k  šetreniu nášho životné-
ho prostredia a na druhej strane 
aj šetreniu našich peňaženiek. Bl-
šák, tržnica alebo bazár nie je len 
obchodný priestor. Je to miesto, 
kde sa stretávame a spoločne niečo 
vytvárame. Ako to funguje, treba 
sa vopred nahlásiť? Predávajúci sa 
zatiaľ nahlasovať nemusia. Vstup-
né je momentálne dobrovoľné a to 

preto, pretože si plne uvedomuje-
me, že sme v začiatkoch a že si to 
vyžaduje vzájomnú podporu. Dob-
rovoľný príspevok je podstatný 
pre udržanie blších trhov, nakoľko 
s ich organizáciou sú spojené určité 
náklady (toalety, prenájom priesto-
rov, propagácia a pod.). Vždy aktu-
álne informácie či fotografie je mož-
né nájsť na  facebooku - Bánovský 
blší trh. Čo obnáša organizovanie 
blšieho trhu? V  prvom rade sme 
museli zvoliť vhodný priestor. Roz-
hodli sme pre vonkajšie priestory 
na hlavnom ťahu Trenčianska cesta 
smerom od Trenčína pred čerpacou 
stanicou Slovnaft. Obnáša to najmä 
zabezpečenie propagácie, komuni-
káciu so záujemcami, usmerňova-

nie návštevníkov počas samotného 
blšieho trhu. Čo najviac ohrozuje 
organizovanie blšieho trhu, sú práve 
náklady spojené s jeho organizáciou 
(prenájom priestorov a pod.). Zatiaľ 
sme len investovali, ale keď sa to ob-
ráti na zárobkovú činnosť, budeme 
50 % zo vstupného vkladať na rozvoj 
a podporu mesta a podporovať pl-
nenie cieľov občianskych združení, 
výchovno-vzdelávacích zariadení, 
jednotlivcov a prosto podpora pre 
všetko, čo môže zlepšiť a skrášliť ži-
voty nás všetkých. Podstatné je, aby 
každý účastník, či už kupujúci alebo 
predávajúci, vzhliadal na tento bá-
novský blšák ako na niečo spoločné, 
niečo, čoho je aj on sám tvorcom. 

Lenka Karasová

Obnova mobiliáru v parkuJúnové mestské 
zastupiteľstvo Pracovníci mesta v minu-

lom týždni osadili nové lavič-
ky v mestskom parku. Nové 
lavičky sú umiestnené popri 
promenáde pod stromami, 
viaceré pribudli pri detskom 
ihrisku. Pôvodné lavičky 
s betónovým základom budú 
v  krátkom čase odstránené, 
ostatné zachovalé lavičky 
prejdú obnovou a môžu byť 
opäť využité. Aktuálne pre-

bieha aj výmena smetných 
nádob za objemnejšie nádoby 
s prekrytím proti dažďu alebo 
vetru. Výmenou mobiliáru, 
výsadbou kvetov a  stromov, 
údržbou parku a ďalšími po-
stupnými krokmi sa mesto 
snaží revitalizovať park 
a spraviť z neho príjemnejšie 
miesto pre oddych, stretáva-
nie sa, hry a kultúrne poduja-
tia.  Tlačová správa mesta

Kosenie bez zberu trávy 
na väčšine trávnikov

V  záujme  zrýchlenia 
procesu kosenia a optima-
lizáciu nákladov na kose-
nie mesto zakúpilo do vý-
bavy prídavné zariadenia 
na  traktorové kosačky, 
pomocou ktorých bude 
pokosená tráva rozsekaná 
na čo najdrobnejšie kúsky 
a ponechá sa voľne na tráv-
niku. Pokosená vrstva trávy 
uschne, zmenší svoj objem 
a postupne sa prepadne ku 
koreňom trávnika, rozloží 
sa, zabezpečí jeho priro-
dzené hnojenie, ochranu 
pred vysušovaním pôdy 

počas horúcich dní a zadr-
žiavanie vlahy. Trávu nie je 
potrebné hrabať, vzhľadom 
na vyššie uvedené skutoč-
nosti je dokonca žiaduce, 
aby zotrvala na  mieste. 
Preto prosíme   občanov, 
aby takto posekanú trávu 
nechali nezhrabanú. Nejde 
o novinku v  starostlivosti 
o trávnaté plochy, metóda 
je známa dlhé roky a sna-
hou je ju aplikovať aj v na-
šom meste. V  súčasnosti 
je opäť uprednostňovaná 
a odporúčaná v rámci zá-
sad ekologického hospo-

dárenia. Ďalšou výhodou 
je, že táto metóda šetrí fi-
nančné prostriedky na zber 
a odvoz trávy, jej skladova-
nie a likvidáciu. 

Touto metódou sa už 
dva roky kosí na  sídlisku 
Dubnička, v  tomto roku 
pribudnú plochy na ostat-
ných sídliskách v  meste. 
Časť plôch bude vyčlenená 
pre podporu života hmyzu 
a budú kosené každé druhé 
kolo. Nedostupné plochy 
a svahy budú naďalej kose-
né pomocou vyžínačov. 

Tlačová správa mesta 

HAIR STUDIOIMP - Technic s.r.o.
Support & Service for CNC Machines 

Poslanci mestského 
zastupiteľstva sa stretli 
v stredu 22. júna v Mest-
skom kultúrnom stredis-
ku. Do konca volebného 
obdobia by ich mali ča-
kať už iba dve zasad-
nutia, a  to v  septembri 
a  posledné predvolebné 

októbrové. Nakoniec sa 
pravdepodobne budú 
musieť stretnúť aj v júlo-
vom termíne. O júnovom 
mestskom zastupiteľstve 
vás budeme podrobnejšie 
informovať v ďalšom vy-
daní Bánovských novín.

  (lk)



27. jún 2022       Číslo 20 školstvo4

Amos sympaťák učí v ZŠ Gorazdova
V dňoch 14. až 16. júna 

sa naše žiačky 6. A  Ninka 
Diková, Lianka Dolníková, 
Dorka Grácová, Simonka 
Mikušová a  Katka Prista-
chová stali súčasťou sprie-
vodného programu súťaže 
Zlatý Amos SR. Do ankety 
o najobľúbenejšieho učiteľa 
na Slovensku dievčence zo 
6. A prihlásili svojho učite-
ľa Mgr.  Ľubomíra Šarinu. 
Dostali sa do  finále a  päť 
z  nich si mohlo vychutnať 
atmosféru natáčania priamo 
v Pezinku. Ich príbeh oslo-
vil porotu natoľko, že získali 
cenu Naj príbeh o učiteľovi.
Ľubko Šarina aj vďaka pod-
pore v hlasovaní získal cenu 
Amos sympaťák. Získal vyše 
2 000 hlasov, čo bolo najviac 
spomedzi siedmich finalis-
tov. Ďakujeme každému, 
kto prispel svojím hlasom. 

Všetkým blahoželáme a sme 
veľmi radi, že aj v týchto ča-
soch vedia naši žiaci oceniť 
prístup a prácu svojich uči-
teľov.  ZŠ Gorazdova

Naj príbeh o učiteľovi
Náš pán učiteľ Ľubko je 

v prvom rade človek s veľkým 
Č a učiteľ s veľkým U. Človek 
a učiteľ mimoriadne láskavý, 
chápavý, tolerantný, ochotný, 
empatický, trpezlivý, úprim-
ný, kreatívny, veselý, v slovní-
ku mu chýba slovo nedá sa, 
mimoriadne pracovitý (aj 
s  lopatou a  fúrikom mu to 
ide :)), veľmi rád sa vzdelá-
va, má neskutočnú fantáziu, 
nepodceňuje nás, ale naopak 
v každom z nás hľadá, v čom 
môžeme vyniknúť, obetavý, 
ústretový, jednoducho TOP.

Naše prvé stretnutie s pá-
nom učiteľom bolo, keď sme 

boli ešte malé žabky, tretiačky. 
ON vtedy ešte asistent učiteľa 
išiel s nami do CVČ na ma-
tematickú olympiádu. Celou 
cestou sme sa ho držali ako 
kliešte a vypytovali sa ho všet-
ko možné. Samozrejme, že nás 
hlavne zaujímalo či má ženu 
a  je ženatý, či má frajerku, 
ako sa mu u nás v škole páči, 
no jednoducho malé „vtierky“. 
Cestou zo súťaže sme od neho 
v  potravinách „vyžobrali“ 
sladké spraje. Všetkým nám 
ich kúpil. Potom sa naše cesty 
na chvíľu rozišli. Prvá hodina 
slovenského jazyka v piatom 
ročníku a my sme sedeli ako 
na  ihlách. Čakali sme, kto 
vkročí do dverí a bude naším 
učiteľom, pravdu povediac, 
nie veľmi obľúbeného predme-
tu v našej triede. Vo dverách 
sa zjavil ON. U protinožcov 
isto iste nastalo zemetrasenie. 

Dupot, piskot, jačanie, neko-
nečné nadšenie. Dennodenne 
sa spolu stretávame a neustá-
le obdivujeme jeho pozitív-
nu náladu. Nechápeme, ako 
môže byť na  každú hodinu 
tak dôkladne pripravený. Mi-
nimálne prezentácia, pracov-
né listy. Inokedy rôzne hry, 
súťaže, pútavé rozprávanie. 
U neho na hodinách nehrozí 
nuda. Aj počas dištančného 
vzdelávania s  nami makal. 
Vždy mal pre nás pekne pri-
pravenú hodinu a  pracovné 
listy, ktoré sme si mali doma 
vytlačiť. Samozrejme sme mu 
tvrdili, že doma nemáme tla-
čiareň, alebo nám práve do-
šiel toner. A ON? Chodil nám 
pracovné listy tlačiť do školy 
a nechával nám ich zavesené 
pred školou. Keďže sme vede-
li, že dochádza autobusom, 
vystriehli sme si čas a čakali 

na neho pred školou. Dovolil 
nám, aby sme ho odpreva-
dili na  autobusovú stanicu. 
Po ceste sme sa strašne smia-
li. Presne tak, ako aj v škole 
v prírode, kde s nami vymýšľal 
a dal sa nahovoriť na rôzne 
naše výmysly. Každú vyučo-

vaciu hodinu ho naša tabuľa 
kopne. Zasmeje sa a povie, že 
je nakopnutý do ďalšej práce 
s nami. Nikdy sme ho nevideli 
zamračeného alebo nervóz-
neho. Takýto je náš vzor, pán 
učiteľ Ľubomír Šarina.

 žiačky 6.A

Záverečný koncert Muzety
Všetky tanečníčky a  ta-

nečníci sa tešili, že tento rok 
môžu zažiť koncert taký, 
ako sa patrí. Tanečné ume-
nie patrí na javisko, preto sa 
koncert konal v  sále Mest-
ského kultúrneho strediska 
v Bánovciach nad Bebravou, 
ktorá sa v nedeľu 19. júna za-
plnila divákmi, a to dokonca 
dvakrát. Pódium v tento deň 
patrilo 150 účinkujúcim ta-
nečníkom zo Súkromnej 
základnej umeleckej školy 
Muzeta. Deti vo veku od 6 
do 20 rokov predviedli vr-
chol ich tohtoročnej práce 
v  podobe 22 choreografií. 
Hosťom koncertu bola Klára 

Filová, absolventka 8-ročné-
ho konzervatória Evy Jac-
zovej v  Bratislave, bývalá 
tanečníčka Zuzany Bacho-
vej. Svojím sólom priblížila 

vznešený, no určite náročný 
svet baletu. Moderátori Ema 
Hlaváčová, Richard Hainc 
nám priblížili aj úspechy 
Muzety z tohtoročných pia-

tich súťaží. Tanečníci získali 
spolu 35 ocenení: 1. miesto 
– 12x, 2. miesto – 16x, 3. 
miesto – 6x, 4. miesto – 1x 
- ocenenie na medzinárod-
nom festivale Mia dance fes-
tival v Pražskej Lucerne.

V  závere tanečného 
koncertu sa moderátori 
poďakovali tým, ktorí stoja 
za  prípravou týchto skve-
lých, talentovaných detí 
a  mládeže. Krásne chore-
ografie vytvorili Barbora 
Feníková, Dominika Čuhá-
ková, Tamarka Antalová, 
Veronika Vedejová, Nina 
Gieciová, Emma Slováková, 
Karolína Jakubová, Jakub 

Šiko a  Zuzana Bachová. 
Za výbornú technickú pod-
poru - zvuk, svetlá a hlad-
ký priebeh patril potlesk aj 
bratom Romanovi a Jurajovi 
Jánošíkovým. Veľká vďaka 
patrí aj všetkým rodičom, 
ktorí svoje deti podporujú 

v  tom, čo ich baví a  napĺ-
ňa. A ak ste aj na koncerte 
náhodou neboli, ale sa vám 
páči naša práca, môžete byť 
aj vy súčasťou Muzety, ak sa 
prihlásite na www.muzeta.
sk do 30. júna 2022.

  Zuzana Bachová

ZŠ Duklianska opäť úspešná
v medzinárodnom projekte

V  tomto školskom roku 
sa Základná škola Duklian-
ska 1 zapojila do  medziná-
rodného projektu eTwinning. 
Trieda 6.B s učiteľkou Tatia-
nou Vrábelovou na  anglic-
kom jazyku realizovali rôzne 
aktivity s partnerskými ško-
lami z Turecka, Azerbajdža-
nu a Rumunska. Počas troj-
mesačnej spolupráce sa naši 
žiaci s  novými kamarátmi 
spojili cez online míting, po-
čas ktorého sa mali možnosť 
spoznať a porozprávať. Keďže 
hlavnou témou projektu bolo 
jedlo, neoddeliteľnou súčas-
ťou sa stalo varenie a tvorba 
kuchárskej knihy. 

Hlavným cieľom projektu 
bolo využívanie digitálnych 
technológií na hodinách an-

glického jazyka. Žiaci tvorili 
plagáty, koláže a  rôzne inte-
raktívne aktivity pomocou 

počítača, mobilu alebo tabletu. 
Národná agentúra pri Ži-

linskej univerzite v Žiline dňa 
15. júna 2022 udelila učiteľke 
Vrábelovej za  projekt Meal 
Way (Food from around the 
world), ocenenie UČITEĽ 

MESIACA JÚN 2022. Žiaci 
boli odmenení vecnými dar-
čekmi za ich snahu v projek-
te. Všetky projektové aktivity 
nájdete na  webovej stránke 
https://www.etwinning.sk. 

ZŠ Duklianska
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Opustili nás

 Spoločenská kronika

Informačné centrum 
na námestí ponúka
kopírovanie 
dokumentov

Bola som darovať krv. Prvýkrát v živote. Chystala 
som sa to urobiť už dávnejšie, no vždy mi v tom zabrá-
nili nejaké okolnosti.

Až teraz, v rámci festivalu Tu žijem a s ním súvisiacej 
Kvapky krvi, sa mi to úspešne podarilo.

Nastali síce drobné problémy s prietokom mojej krvi, 
pretože som podcenila nedeľný pitný režim, ale stretla 
som tam toľko poradcov v tejto problematike, že nabu-
dúce to určite bude fajn. Viacnásobní darcovia a držite-
lia plakiet rôznej rýdzosti, mi ochotne radili ako na to. 
Nejde ale o plakety. Ide o pomoc blížnemu a možno aj 
sebe, pretože nikto nikdy nevie, kedy sa v núdzi ocitne.

Keď moja krv lenivo stekala hadičkou do vrecúška, 
myslela som na moje kamarátky, ktoré práve teraz trá-
pia vážne zdravotné problémy. Možno im pomôže aj 
táto krv. Je vlastne úplne jedno, komu pomôže. 

Krv je životodarná tekutina, ktorej pramienok vytvá-
ra hranicu medzi zdravím a chorobou, medzi smútkom 
a radosťou.

Zdravie je to najcennejšie čo máme, a ak môžeme nieko-
mu pomôcť pár mililitrami našej krvi - urobme to.  (zb)

Dnes píše Zuza.nkaZuza.nka

kultúra, spoločnosť 5

Ivan Drobný a Ing. Zina Oršulová

Uzavreli manželstvo
Celé Slovensko číta deťom 

Vernisáž s komentovanou prehliadkou

Od 20. júna do 24. júna 
prebiehal „Týždeň číta-
nia deťom“ - „Čítajme de-
ťom 20 minút každý deň!“, 
do  ktorého sa pravidelne 
zapája aj Mestská knižni-
ca Ľ. Štúra v  Bánovciach 
nad Bebravou. V pondelok 
20. júna o 10.00 h zahájila 
maratón čítania v Mestskej 
knižnici Ľ. Štúra vedúca 
knižnice Jarmila Mikulo-
vá, ktorá čítala žiakom 3. B 
zo ZŠ Partizánska z knihy 
od Petra Stoličného „Dob-
rý deň, opica Škorica“. Ná-
sledne v čítaní pokračova-
la Kristína Medeková z FS 
Drienovec a  postupne sa 
vystriedali aj odvážni žiaci 
z  triedy. Pri počúvaní ve-
selých príbehov o slušnom 
správaní sa veru deťom 
nechcelo ísť ani do  školy. 
Na záver podujatia Kristín-
ka zaspievala a zatancovala 
si aj spolu s deťmi. Pri od-
chode deti s pani učiteľkou 

Ligockou dostali bulletiny 
a  záložky do  kníh, ktoré 
nám venovalo občianske 
združenie Celé Slovensko 
číta deťom. 

Čítanie pokračovalo aj 
v stredu 22. júna, a to v DSS 

Archa. Knihovníčka Mária 
Vavrová zahájila čítanie 
úryvkom z knihy „Krištof 
vrabec z prvej cé“ od Marty 
Hlušíkovej. Do  čítania sa 
postupne zapojili knihov-
níčka Janka Melasová, pra-

covníčky DSS Archa a  jej 
klienti, ktorí sa zabávali 
na úsmevných príbehoch. 
Už teraz sa tešíme na ďalší 
ročník čítania i na stretnu-
tie so zaujímavými ľuďmi. 

MsKĽŠ

Hana Naglik je úspeš-
nou autorkou detských 
kníh, ktoré si sama ilustru-
je, no neodmietla ilustrovať 
aj knihy iných autorov. Kto 
očakával, že do miestnosti 
vojde modrooká blondína, 
bol možno trochu sklama-
ný. Takých ale nebolo veľa, 
pretože pozvaní hostia ve-
deli, že pod umeleckým me-
nom Hana Naglik sa skrýva 
chlap. S prísnym, trochu za-
mysleným pohľadom, s fan-
táziou, ktorá nepozná hra-
nice. Práve fantázia a talent 
predurčujú jeho životnú ces-
tu všestranného umelca. Je 
spisovateľ, režisér, dramatik, 
publicista, ilustrátor, diva-
delný herec, občasný spevák, 
nedokonalý hráč na dychové 
nástroje (o čom nás, s nad-
hľadom jemu vlastným, pre-
svedčil v  krátkom hudob-
nom programe), a ešte je aj 
riaditeľ. A prečo sa z neho 
stala Hana Naglik?

Silvester Lavrík, zná-
my ako autor románových 
knižných titulov, chcel svo-
ju tvorbu pre deti oddeliť 
od tvorby pre dospelých.

Hneď prvá kniha pre 
deti Ester a Albatros, ktorú 
napísal pod pseudonymom 
v  roku 2004 bola ocenená 
v  súťaži „Najkrajšia kni-
ha Slovenska 2004“ v  ka-
tegórii „Literatúra pre deti 
a mládež“ a Hana Naglik sa 
stala nositeľkou Ceny Mi-
nisterstva kultúry SR práve 
za vynikajúce ilustrácie. Li-

terárni vedci označili knihu 
za  objav roka a  zaradili ju 
medzi najzaujímavejšie titu-
ly súčasnej detskej literatúry 
na  Slovensku. Text z  tejto 
knižky sa ocitol aj v čítanke 
pre tretí ročník základných 
škôl. Ďalšie knižné tituly 
pre deti ako Ester a  Turá-
ci, alebo Mikuláš, Ježiško 
a iné komplikácie, boli len 
ďalším úspešným pokračo-
vaním v začatej ceste.

Tvoriť pre deti nie je jed-
noduché. Autor musí byť do-
spelý, vnímavý, chápavý, musí 
mať „nažitú“ prirodzenú ina-

kosť detského sveta. Len tak 
dokáže do  neho preniknúť 
a písať, či kresliť uveriteľne. 
Silvester Lavrík pozná det-
ský svet dôverne. Previedli 
ho ním jeho vlastné deti a aj 
tie, ktoré učil ako učiteľ, aj tie, 
ktorým je teraz riaditeľ. 

Svoju výtvarnú tvorbu 
pre deti sám charakterizuje 
takto: „Voľná tvorba je pre 
kreatívneho človeka niečo 
ako voľná jazda pre kraso-
korčuliara. Najskôr je po-
trebné zvládnuť technické 
disciplíny a povinné jazdy, 
najlepšie bez straty kve-
tinky a až potom sa otvára 
priestor na to, aby autor ši-
roký svet oboznámil s tým, 
čo je pre neho dôležité, prí-
ťažlivé, príjemné, krásne.“

Všetko o Hane Naglik 
a jej tvorbe sa môžete do-
zvedieť z dostupných zdro-
jov,  ja vám radšej prezra-
dím iné tajomstvá, ktoré 
sme odhalili len my, hostia 
piatkovej vernisáže. Naprí-
klad, že pseudonym Hana 
Naglik vznikol spojením 
krstného mena jeho mamy 
a názvu kvetu, ktorý rastie 
takmer v každej záhrade. 
Hrebíček - v spišskom ná-
rečí naglik. Taktiež meno 
hlavnej hrdinky jeho det-

ských kníh Ester je vlastne 
časť mena Silvester. Nie-
len to, ale aj mnoho iných 
skrytých inotajov treba 
hľadať a  vytušiť v  pestrej 
tvorbe Silvestra Lavríka.

Pozornosť si vyslúžili aj 
jedinečné skulptúry, ktoré 
autor do svojho portfólia 
zaradil nedávno. 

Samozrejme, v prvom 
rade išlo o  obrázky. Na-
maľované rôznymi techni-
kami, v ktorých sa skrýva 
(citujem) „hravá zaduma-
nosť, zadumaná hravosť, 
účelne volená farebnosť 
a  výrečne dynamická 
kresba“.

Vychutnať si ich čaro 
a vidieť ich na vlastné oči 
môžete od 1. júna do 1. júla 
2022, od pondelka do piat-
ka, od  13.00 do  17.00 h 
v Galérii ATELIER HLA-
VINA na  výstave Ester 
a Albatros. 

Text: Zuzana Bridová, 
 Foto: Karol Korec

Súťaž vo varení gulášu
Hostinec pod Lipkou Závada pod Čiernym vrchom 
pozýva v sobotu 2. júla o 13.00 h na 7. ročník Súťaže 
vo varení gulášu. Do varu hrá živá hudba Music 2. 

(r)

V podvečer 17. júna sa v Galérii ATELIER HLAVINA konala ďalšia vernisáž spojená s komen-
tovanou prehliadkou. Príjemná predletná atmosféra, piatkové uvoľnenie a k tomu dúšok 

umenia. To sme mnohí hľadali, a aj sme to našli. 

Silvester Lavrík
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Bánovský hokejový klub s novým vedením

 Aké aktivity boli pre deti 
pripravené počas akcie 
Hokej nás baví? 

Na programe bol detský 
hokejbalový turnaj žiakov 
zo základných škôl Bánov-
ského okresu. Pripravené 
boli rôzne stanovištia, kde 
si deti mohli vyskúšať svoje 
hokejové zručnosti, streľ-
bu na bránku, či hokejovú 
výstroj. Veľkým lákadlom 
bola súťaž o  najrýchlejšiu 
strelu, ktorú vyhral Marko 
Kyselica, jeho hokejbalová 
loptička letela rýchlosťou 
85 km/h. Najväčším ťahá-
kom pre deti bola autogra-
miáda hokejistov. Prišiel 
Mislav Rosandič, bronzo-
vý olympijský medailista 
z Pekingu 2022, vychádza-
júca hviezda Adam Sýkora 
a člen zlatej generácie hoke-
jistov majster sveta 2002 Jo-
zef Stümpel, Marek Vieden-
ský, Marek Hudec, Marek 
Valach, Viliam Čacho ml., 
Rayen Petrovický, Roman 
Vaňo, Ľuboš Stahoň. Celú 
akciu skvelo moderovala 
Janka Danková. Pripravené 
bolo občerstvenie a ďalšie 
sprievodné akcie (skákacie 
hrady, tombola, maľovanie 
na  tvár). Vedenie hoke-
jového klubu by sa chcelo 
touto cestou poďakovať 
všetkým, ktorí prišli, de-
ťom, rodičom, sponzorom, 
dobrovoľníkom a priateľom 
hokeja, bez ktorých by sa 
táto akcia neuskutočnila. 
Akciu organizoval bánov-
ský Hokejový klub Spartak 
Bánovce pod záštitou mesta 
a MsKS Bánovce.
 Prečo ste sa rozhodli 
prevziať vedenie hokejo-
vého klubu?

Prvotný impulz nebol 
o prevzatí hokejového klu-
bu ako takého, ale o inicia-
tíve a snahe pomôcť pred-
chádzajúcemu vedeniu 
s  rozvojom HK Spartak, 
ale aj hokejom ako takým 
v našom regióne. Hlavným 
iniciátorom tejto myšlienky 
bol Michal Bitarovský, kto-
rý vystúpil pred poslancov 
na mestskom zastupiteľstve 
v  septembri 2021, kde ich 
informoval o snahe rozví-
jať hokej v meste a dostať 
ho viac do povedomia ve-
rejnosti, za  čo mu patrí 
veľká vďaka. Svojím zápa-
lom a entuziazmom doká-
zal k  sebe pritiahnuť ľudí, 
ktorým záleží na  rozvoji 
hokeja v našom meste. Po-
stupne po niekoľkých roko-
vaniach prešlo k myšlienke 
o prevzatí HK Spartak. Táto 
myšlienka vzišla od pred-

chádzajúceho vedenia a my 
sme s ňou začali pracovať. 
Cesta k  reštrukturalizá-
cii bola mierne tŕnistá, ale 
zvládli sme ju a prišlo k do-
hode s  bývalým  vedením 
klubu. Celý proces od pr-
votnej iniciatívy trval viac 
ako pol roka, ale samotné 
rokovania ohľadom pod-
mienok odstúpenia klubu 
trvali približne dva mesia-
ce. Aktuálne zloženie klubu 
nadobudlo právoplatnosť 
v  máji tohto roku, nakoľ-
ko bolo potrebné zo strany 
predchádzajúceho vedenia 
ukončiť sezónu a pripraviť 
všetky náležitosti potrebné 
k prebratiu. Prebehlo valné 
zhromaždenie, na  ktorom 
boli zvolení noví štatutári 
klubu a členovia Výkonné-
ho výboru. Vďaka pomoci 
Richarda Pavlikovského 
zo SZĽH (Slovenský zväz 
ľadového hokeja) bol ten-

to proces plynulejší. Ujal 
sa úlohy mediátora a  bol 
zárukou splnenia podmie-
nok, za čo mu takisto patrí 
úprimná vďaka. 
 Aké sú vaše ciele a vízie 
smerovania klubu?

Naším primárnym cie-
ľom, v skratke povedané, je 
dostať HK Spartak na ho-
kejovú mapu Slovenska, 
stať sa riadnym členom 
SZĽH a aktívne prispievať 
k rozvoju hokeja na Sloven-
sku. To znamená zabezpečiť 
našim odchovancom priaz-
nivé podmienky na ich psy-

cho-motorický vývoj. Ak-
tívnou prácou prilákať deti 
späť na športoviská, pomo-
cou licencovaných tréne-
rov zabezpečiť tréningový 
proces a  v  neposlednom 
rade zabezpečiť možnosť 
reprezentovať naše mesto 
v  ligách riadených orgán-
mi SZĽH. V  nasledujúcej 
sezóne bude naše mesto re-
prezentovať 5. ročník v lige. 
Dlhodobým cieľom je mať 
v klube plnú štruktúru, to 
znamená zaplnenie všet-
kých vekových kategórií 
od prípravky po dorast ale-
bo až juniorku. Na základe 
tohto je viditeľné, že naším 
primárnym a jediným cie-
ľom je rozvoj mládeže. Se-
niorský hokej nie je téma, 
ktorej sa venujeme a naozaj 
všetky naše aktivity sú spo-
jené len s  mládežou. HK 
Spartak bude začiatkom 
budúceho školského roka 

vynakladať aktivity spoje-
né aj s náborovými akcia-
mi. Víziou nás všetkých 
je, aby sa stal HK Spartak 
spoločensky uznávaným 
klubom, ktorý dokáže za-
bezpečiť tie najlepšie pod-
mienky na rozvoj mládeže 
nielen v našom regióne, ale 
aj v celoslovenskom poní-
maní. Vieme, že táto vízia 
je dosiahnuteľná, bude 
na ňu potrebné investovať 
množstvo času a  financií, 
ale sme s touto víziou sto-
tožnení a pripravení vyna-
ložiť naše maximum.

 Máte stratégiu, ako efek-
tívnejšie využívať areál 
zimného štadióna?

V  minulosti bola pre-
vádzka zimného štadióna 
spustená len na 3-5 mesia-

cov, čo nie je postačujúce. 
Na  to, aby sme deťom za-
bezpečili podmienky na ich 
rozvoj je potrebné spustiť 
prevádzku zimného štadió-
na na minimálne 8 mesia-
cov (od  začiatku augusta 
do konca marca). Momen-
tálne pripravujeme rokova-
nie s vedením mesta, kde im 
odprezentujeme možnosť 
spustenia ľadovej plochy 
od 15. augusta bez dodatoč-
ného financovania zo strany 
mesta. Naše aktivity sú ši-
rokospektrálne a môžete vi-
dieť, že sú zamerané na do-
siahnutie našich cieľov. Ak 
spustíme prevádzku štadió-
na od 15. augusta, bude ho 
využívať aj HC Topoľčany, 
pretože na ich štadióne pre-
bieha modernizácia chla-
diaceho systému. Je možné, 
že v  priebehu septembra 
2022 bude Zimný štadión 
v  Bánovciach hostiť prí-
pravné zápasy 1. Slovenskej 
ligy aj zápasy v Slovenskom 
pohári, čo by bolo veľkým 
lákadlom pre celú spoloč-
nosť. Na to, aby sme oslovili 
širšiu verejnosť je potrebné 
zo zimného štadióna spra-
viť miesto, ktoré budú radi 
navštevovať rodiny s deťmi. 
Preto je potrebné, aby are-

ál štadióna prešiel rekon-
štrukciou a  revitalizáciou. 
Pomocou projektov chceme 
vybudovať ďalšie športo-
viská v areáli a kompletne 
revitalizovať priestor a pri-
spôsobiť ho spoločenským 
požiadavkám. V  priesto-
roch štadióna chýba mož-
nosť občerstvenia a z  toho 
dôvodu hľadáme vhodné 
priestory pre bufet s reštau-
ráciou, ktorý by využívala 
verejnosť pri sledovaní akti-
vít na ľadovej ploche a mala 
by možnosť stráviť čas vo 
vykúrenom priestore.
 Aké máte v  pláne nové 
aktivity pre verejnosť?

Momentálne komuniku-
jeme s krasokorčuliarskym 
klubom z Trenčína o mož-

nosti rozšírenia pôsobnosti 
do Bánoviec nad Bebravou. 
Do  budúcna plánujeme aj 
takúto spoluprácu, aby sme 
zabezpečili deťom mož-
nosť krasokorčuliarskych 
tréningov. Od  septembra 
plánujeme organizovať tré-
ningy pre amatérskych ho-
kejistov, nakoľko je po tej-
to aktivite veľký dopyt. 
V  našom regióne je veľké 
množstvo amatérskych ho-
kejistov, ktorí privítajú túto 
možnosť zdokonaľovania 
sa. Týmito aktivitami chce-
me ponúknuť verejnosti 
možnosti, aké tu doteraz 
neboli a zabezpečiť tak pre-
vádzku zimného štadióna 
bez dodatočných nákladov.
 Chceli by ste ešte dodať 
niečo na záver pre poten-
ciálnych členov vášho 
klubu?

Chcel by som v prvom 
rade pozvať všetky deti a ich 
rodičov, ktorí majú o  ho-
kej záujem, aby nás kon-
taktovali a prišli sa pozrieť 
a  vyskúšať si tréningový 
proces. Máme pripravené 
hokejové výstroje, okrem 
korčúľ, ktoré si deti so se-
bou musia priniesť. S  na-
šimi trénermi zažijú veľké 
množstvo zábavy. Chcel by 

som poďakovať fantastickej 
skupine rodičov detí a ďal-
ších podporovateľov, ktorí 
nám pomáhajú a spoločne 
vytvárame silnú komunitu, 
a taktiež našim, už terajším, 
partnerom za ich pomoc či 
už materiálnu alebo finanč-
nú, vďaka ktorým sa vieme 
posúvať vpred a zabezpečo-
vať podmienky pre deti. Ak-
tuálne prebiehajú rokovania 
s  ďalšími potenciálnymi 
partnermi a môžem konšta-
tovať, že záujem o podporu 
HK Spartak je veľký, a  to 
vďaka víziám klubu. V naj-
bližších mesiacoch budeme 
skladať so strategickými 
partnermi skupinu strate-
gického rozvoja, ktorá bude 
pracovať na  identite a cie-
ľoch klubu, finančnom plá-
ne, smerovaní klubu a jeho 
filozofii, v skratke na všet-
kých strategických veciach, 
ktoré pomôžu v  ďalšom 
smerovaní klubu a  udrža-
ní ho v kondícii. Chceme, 
aby vzťahy s partnermi boli 
na úrovni spolupráce, nie-
len na úrovni sponzorstva, 
každý partner sa bude môcť 
zapojiť do skupiny strategic-
kého rozvoja a pracovať tak 
na smerovaní klubu a spolu-
podieľať sa na chode klubu. 
Potrebné informácie o na-
šej činnosti a naše aktuál-
ne aktivity môžete sledovať 
na sociálnych sieťach: Face-
book: HK Spartak Bánovce 
nad Bebravou, Instagram: 
hk_spartak_banovce, web: 
www.hokejbanovce.sk. 

 Text: Lenka Karasová, 
 foto: Ján Pomothy

 Jozef Greňa - štatutár 
a  prezident HK, komu-
nikácia s  partnermi, 
športová časť
 Michal Bitarovský
- štatutár a komunikácia 
s partnermi
 Martin Filo - štatutár 
a  procesné riadenie, 
startup & marketing
 Matúš Laššo - � nancie, 
marketing/sociálne siete 
a evidencia
 Ivan Filo - komuni-
kácia s partnermi
 Denis Galis - športová 
príprava/trénerstvo 
 Richard Pavlikovský
- koordinácia/strategický 
rozvoj a riadenie procesu 
zmeny 

Aktuálne vedenie 
HK Spartak 

Bánovce: 

V sobotu 18. júna sa na bánovskom námestí konala akcia s názvom Hokej nás baví, za ktorej organizáciou stojí nové vedenie bánovského hoke-
jového klubu. Cieľom tohto športového podujatia bolo oboznámiť verejnosť s novým vedením HK, s jeho víziou a plánmi s hokejom v našom 

meste, propagáciou a priblížením hokeja deťom. Počas akcie sme sa rozprávali s novým prezidentom HK Jozefom Greňom, ktorý nám odpovedal 
na otázky ohľadom ďalšieho smerovania klubu pod novým vedením, ako aj o samotnom podujatí Hokej nás baví.

Zľava: Janka Danková, Jozef Greňa, Adam Sýkora, Rudolfa Novotná a Richard Pavlikovský
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na facebooku 

Oprava okenných sietí telefónny kontakt 0905 410 304

 Ponúkam kosenie záhrad a  trávnatých plôch, 
okres BN. Tel. 0908 258 188.
 Predám 3-izbový byt na  sídlisku Sever, cena 
dohodou. Tel. 0904 687 118.
 Výkup parožia. Tel. 0904 834 937.

INZERCIA

OPRAVA CHLADNIČIEK. Diagnostika zdarma, výkup 
a predaj renovovaných. Ponuka fb.com/ppelektronika 
0944 070 007

Expresná výroba matracov na mieru. Tel. 0949 211 349

Pokládka kobercov, PVC podláh, obklady stien a stro-
pov, montáž nábytku, maliarske a natieračske práce. 
Tel. 0949 211 349

Zateplenie domov, fasády, rekonštrukcie domov a by-
tov, zámková dlažba, oplotenie, strechy, altánky, prí-
strešky, izolácie, čistenie a nátery strešných krytín, 
výmena rín. Tel. 0910 331 137

VYPRATÁVANIE domov, bytov, garáží, pivníc, povál 
a nebezpečného odpadu zo striech a iných. 0910 331 137

Čínsky obchod na námestí Ľ Štúra 9/9 ruší prevádz-
ku s výpredajom tovaru v akcii za 50 % od 4. júla 
do konca augusta.

„Megaturnaj“ v zápasení, prišiel aj Lohyňa
Po  trojročnej vynútenej 

odmlke sa v našom meste ko-
nal piaty ročník medzinárod-
ného turnaja, ktorý bol záro-
veň 1. ročníkom Memoriálu 
Jaroslava Šelestiaka. Mestská 
športová hala sa 18. júna stala 
miestom zápasníckeho „me-
gaturnaja“, pretože na troch 
žinenkách sa predstavilo re-
kordných 247 štartujúcich 
z  27 klubov z  Česka, Poľ-
ska, Maďarska a Slovenska. 
Za Mestský zápasnícky klub 
Bánovce nastúpilo 25 zápas-
níkov. V početnej a kvalitnej 
konkurencii sa štyrom našim 
borcom podarilo zvíťaziť vo 
všetkých stretnutiach. Trpkú 
chuť prehry neokúsili Maty-
áš Filo, Tomáš Melas, Pat-
rik Urbánek ani Nathaniel 
Adamkovič. Kvarteto zápas-
níkov tak vo svojich kategó-
riách obsadilo prvé miesto. 
Celkovo naši chalani zazna-

menali na domácej pôde až 
14 medailových umiestnení. 
Okrem štyroch zlatých, aj 
5  strieborných a  5  bronzo-
vých pozícií. Medailová žatva 
sa najlepším možným spôso-
bom prejavila aj v celkovom 
hodnotení klubov. Áno, po-

hár pre víťaza turnaja zostal 
doma, druhé miesto obsadila 
Dukla Trenčín, tretie Cor-
goň Nitra. Kredit a  atrak-
tivitu turnaja zvýšila účasť 
zahraničných klubov, ale aj 
prítomnosť legendy sloven-
ského zápasenia, majstra 

sveta Jozefa Lohyňu. Ten 
do Bánoviec prišiel so svoj-
imi zverencami z akadémie. 
Medzinárodný turnaj splnil 
očakávania všetkých účastní-
kov. Organizačne ho členovia 
MZK Bánovce zvládli na vý-
bornú.  (aj, mu)

Z majstrovstiev Slovenska osem medailí
Košice sa v  sobotu 

11. júna stali miestom, kde 
sa uskutočnili Majstrovstvá 
Slovenska v karate. Na sú-
ťaži nechýbali ani bánovskí 
karatisti, ktorí z metropo-
ly východného Slovenska 
priviezli osem cenných 
kovov. Konkrétne tri strie-
borné a  päť bronzových 
medailí. Najúspešnejšou 
pretekárkou nášho klubu 
sa stala Alenka Bežáková
so ziskom 2 strieborných 
medailí, a  to v  kategórii 
kata dievčatá 10-11  ro-
kov a  kumite dievčatá 
10-11 rokov do 30 kg. Pre 
Viktóriu Berešovú boli 
majstrovstvá Slovenska 
premiérou, pričom získala 
striebornú medailu v kata 
dievčatá do 5 rokov. Bron-
zové medaily si vybojovali 
Ester Ševčíková v  kumi-

te dievčatá 8-9 rokov nad 
37 kg, Bianka Burzová
v kata dievčatá 10-11 ro-
kov, Natália Bežáková   
v kata dievčatá 8-9 rokov, 
Adela Bežáková kata diev-
čatá 6-7 rokov a Peter Kot-
lárik v kumite ml. žiaci 8-9 
rokov do 26 kg. Na súťaži 

sa odovzdávali aj ocenenia 
pre víťazov Slovenského 
pohára, a toto ocenenie si 
prevzali aj dve naše kara-
tistky Xylia Periarce v kata 
ml. žiačky začiatočníčky
a Adelka Bežáková v kata 
dievčatá 6-7 rokov.

  (aj, pb)

Víťazky  Slovenského 
pohára Xylia Periarce 
a Adela Bežáková

Peter Bežák a jeho zverenci zľava: Bianka Burzová, Alena 
Bežáková, Natália Bežáková, Peter Kotlárik, Viktória 
Berešová, Ester Ševčíková, Adela Bežáková

Beh na hrad Uhrovec ako z rozprávky
Hrad Uhrovec poslednú júnovú 

nedeľu hostil 62 bežcov Bánovskej 
bežeckej ligy, ktorí na pár chvíľ do-
byli nádvorie hradu. Kvôli teplému 
počasiu a veľkému prevýšeniu bež-
ci na nádvorie dobiehali na pokraji 
síl, ale ten pocit, že to zvládli, musel 
stáť za  to. Medzi rýchlymi bežcami 
sa nazbierala kvalitná zostava, jeden 
silný bežec za druhým. Najlepšie to 
zvládol obhajca minuloročného ví-
ťazstva, Rado Kopčan, ktorý za vlast-
ným rekordom trate zaostal len 20 se-
kúnd. A to ešte včera bežal Slovenský 
pohár v behu do vrchu vo Fačkove, 
kde získal druhé miesto v kategórii. 
Druhé miesto z minulého roku ob-
hájil výborne bežiaci Martin Turček
z Krásna a tretí dobehol mladý talent 
Ľubomír Samek z Kálnice. Medzi že-

nami dominovala Lenka Lomnická
z klubu Achilles Handlová, celú trať 
zvládla za 20 minút. Druhá dobehla 
Majka Škorcová, ktorá tentokrát pre-
nechala prvenstvo súperke. Na „bed-
ni“ sa postupne udomácňuje aj Kris-
tína Dobrotová z Trebichavy, ktorej 
patrilo tretie miesto. 

Špeciálny rešpekt si zaslúžia 
„hobbíci“, bežali totiž tú istú trať ako 

hlavná kategória. Klobúk dolu. Naj-
rýchlejší bol Jakub Jakubek. Rovna-
ko úžasný pocit môžu mať účastníci 
a priaznivci ligy z  toho, že štartov-
ným prispeli na rekonštrukciu hradu. 
Na hrad Uhrovec beháme už viac ako 
dekádu, cítime sa tam veľmi dobre 
a s obdivom pozorujeme, koľko ob-
rovskej práce tam nadšenci robia. 
Tento rok sme im odovzdali 200 eur 
od našich bežcov, veríme, že pomô-
žu. Zbierka na rekonštrukciu hradu 
nie je jediná tradícia, ktorú si v BBL 
udržiavame. Tradičná je aj opekač-
ka, ktorej sa tento rok opäť zúčastnilo 
mnoho bežcov s rodinami. Ďakuje-
me za priazeň! Liga pokračuje aj ďalší 
mesiac. Beží sa 31. júla o 10.00 h vo 
Vlčkove. 

Pavol Struhár, BBL
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týždenník 
občanov mesta a okresu 
Bánovce nad Bebravou

občianska
riadková inzercia

SMS

Viac info a cenník: 
www.kulturabn.sk/
riadkova-inzercia

SMS platbu (BNN, ALL) aktuálne 
nie je možné uskutočniť prostredníctvom 

mobilného operátora O2 (Tesco mobile a Radosť)

0948 297 151
obchod@kulturabn.sk

SMS platbu sprostredkuje spoločnosť KOVALMEDIA

Sme tu pre vás 
v najťažších chvíľach

Zabezpečujeme komplet 
pohrebné služby

non-stop
0911 132 630

vlastná výroba 
živých vencov a kytíc

0914 327 411
pohrebníctvo@tedos.sk

(Cena za kompletný smútočný obrad od 590 €)

POHREBNÁ 
SLUŽBA


